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OŚWIADCZENIE

Niniej szym oświadczam, iż:

1. ZapoznŃem się z nagraniem rozmowy przeprowadzonej w moim gabinecie w dniu

01 marca 202I r.,któtę zaczęrpnąłem ze strony Internetowej:

medicum-mini ster-c zarnej -chc e-w}rj asnien. html

2. Rzeczone nagranie jest zgodne zrealnąrozmową.

3. Zastosowanę przęze mnie stwierdzenie, że ,,studenci kombinują" opieram na

następuj ących faktach:

1) Kolokwia i egzaminy zdawane ptzez studentów on-line v,ryróżniająsię zdawalnością

na poziomie 95 - I00%. Przęd wybuchem pandemii na przestrzeni ostatnich

dwudziestu lat poziom zdawalności kolokwiów i egzaminów z anatomii w I terminię

przeprowadzanych stacjonarnie wynosił średnio 55 - 65 %.

2) Podczas ostatnich egzaminów końcowych, w dniu 29.07,2020 r, przystępowało do

egzaminu z anatomtt w I terminie - on-line na platformie Teams - 232 studentów

kierunku lekarskiego, z czego oceny pozytywne lzyskało 225 studentów, a

negatywne - 7. Ostatecznie w roku akademickim 201912020 egzamlnz anatomii on-

line zdali wszyscy -bezżadnego wyjątku - studenci kierunku lekarskiego.

3) Równiez w biezącym roku akademickim, studenci I roku kierunku lekarskiego

(studia stacjonarne i niestacjonarne) przystępowali do czterech kolokwiów

zaliczeniowych w trybie on-line. Na ostatnim takim kolokwium z materiału

dotyczącego miednicy, na230 przystępujących studentów nie zdały 4 osoby,

4) Z kolei, na jedynym stacjonarnym kolokwium zaliczeniowym z kończyny dolnej,

plzeprowadzonym w biezącym roku akademickim uzyskano poziom zdawalności

ok,50%.



5) Podczas spotkania podzieliłem się z Rozmówcami informacją, iZ tylko dla potrzeb

kolokwiów uformowano ,,specjalną grupę" Studentów I roku kierunku lekarskiego,

którzy mieliby zdawać test w warunkach stacjonarnych, a więc tak jak wszyscy

pozostali studenci. Jedynym kryterium doboru tychże studentów była lista

rankingowa spotządzona w oparciu o wyniki uzyskane z dotychczas

przeprowadzonych on-line na Platformie Teams cńerech testów zaliczeniowych

(kończyna górna, klatka piersiowa, jama brzuszna i miednica).

Chciałbym uzupełnić, iż do tej grupy zostało wstępnie zakwalifikowanych 41

studentów z całego roku kierunku lekarskiego (studia stacjonarne i niestacjonarne), z

których 3 zrezygnowało bez żadnychkonsekwencji. W efekcie, do testu zaliczeniowego

zkończyny dolnej przystąpiło 38 studentów, z których2I uzyskało wymaganąliczbę

punktów. Zaskakującym dla mni e okazał się więc fakt, iZ pomimo j ednolitego kryterium

doboru, ta ,,grupa specjalna" okazńa się być bardzo niejednorodna, gdyż najlepsze

wyniki były na poziomie 26-28 na 30 punktów, a najsłabsze na poziomie 4-8 na 30

punktów.

Istotnym jest fakt, iż zarówno ten test, jak i wszystkie wcześniejsze były

porównywalne pod względem trudności i dotyczyły w 100% wiedzy merytorycznej

ptzekazanej przeze mnie osobiście podczas synchrontcznych wykładów on-line.

4. Zarejestrowana na nagrani:u- aprzypisywana mi na okrągło w mediach - kluczowa

wypowiedź, że ,,Zdawalność jest zdecydowanie za wysoka w formie zdalnej i coś z tym

musimy ztobić" nie na|eżała do mnie.

5. Stanowczo podtrzymuję moje przekonanie, że całośó nagranej rozmowy nie skupiała się na

,,zaniżaniu zdawalności". Wręcz przeciwnie, jej Rozmówcy wykazywali troskę, w jaki

sposób przywrócić rzeczywistą weryfikację wiedzy sprawdzanej metodą on-line, która to

weryfikacja stanowi przecieżnieodzowny element w procesie kształcenia, aw szczególności

bezpośrednio dotyczy kluczowego przedmiotu na I roku studiów, jakim jest anatomia.
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2. Prorektor ds. Studenckich - Pani prof. dr hab. Beata Przyborowska
3. Prorektor ds. Collegium Medicum - Pani prof, dr hab. Komelia Kędziora-Kornatowska
4.Dziekan Wydziafu Lekarskiego CM UMK - Pan prof, dr hab, Zbigniew Włodarczyk
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